
Nie będzie całodobowej sprzedaży alkoholu na miejskich placach
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Prezydent Krakowa Aleksander Miszalski przygotuje nowy projekt uchwały Rady Miasta Krakowa w

sprawie regulaminów placów targowych, w którym przedstawi propozycję nowych godzin

funkcjonowania placów targowych. Odbędą się także spotkania z zainteresowanymi, w tym członkami

rad dzielnic i radnymi miasta ws. konkretnych uwag i postulatów z ich strony, zanim projekt

regulaminów zostanie przedstawiony radnym na sesji RMK.

– Nie będzie możliwości prowadzenia całodobowej sprzedaży alkoholu na miejskich placach

targowych w Krakowie, czego zresztą nigdy nie było – podkreśla prezydent Aleksander Miszalski

– Ograniczamy godziny sprzedaży w restauracjach, barach i w sklepach. Nie ma powodu, aby

było inaczej na placach targowych.

– Pojawiło się w tej uchwale więcej wątpliwości i w przyszłym tygodniu nie odbędzie się jej

drugie czytanie. Wszystkie wątpliwości zostaną przeanalizowane, a zapisy doprecyzowane i

ujednolicone. Ta uchwała porządkuje działanie placów targowych, ponieważ na różnych placach

były różne regulaminy – dodaje prezydent.

Przesunięcie czytania tych projektów pozwoli na przedyskutowanie wszelkich wątpliwości

powstałych w toku procedowania tej uchwały. Regulaminy targowisk wymagają zmian i

ujednolicenia. Są to regulacje z 2007 roku, a w przypadku jednego placu targowego z lat 90.
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